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Asociacijos „Šiaulių rajono vietos veiklos grupė“ visuotinio susirinkimo 

PROTOKOLAS 

 

 

2017 m. balandžio mėn. 27  d.  15.00 val. 

Šiauliai 

 

 

Susirinkimas įvyko: 2017 m. balandžio mėn. 27 d.  15.00 val., Aušros al. 21, Šiauliai. 

 

Susirinkimo pirmininkas  Povilas Zaveckas 

Susirinkimo sekretorė  Akvilė Petrulaitytė 

 

Asociacijoje - 62 nariai 

Susirinkime dalyvauja nariai: 34 nariai (sąrašas pridedamas) 

 

 

P. Zaveckas informuoja, kad visuotiniame susirinkime užsiregistravo 32 asociacijos nariai. Kvorumas 

yra. Kokie pasiūlymai bus dėl susirinkimo pradėjimo. 

A. Grubliauskis siūlo susirinkimą pradėti.  

Vienbalsiai nutarta susirinkimą pradėti. 

 

P. Zaveckas informuoja, jog pranešimas į visuotinį susirinkimą buvo įteiktas pasirašytinai arba 

išsiųstas el. paštu, kaip reikalauja asociacijos įstatai. 

 

P. Zaveckas siūlo išsirinkti pirmininką ir sekretorių. Kviečia narius teikti kandidatūras. V. Radžvilas 

siūlo sekretore Akvilę Petrulaitytę, o pirmininku – P. Zavecką. Nariai vienbalsiai pritaria šioms 

kandidatūroms: pirmininkas – P. Zaveckas, sekretorė – A. Petrulaitytė. 

 

P. Zaveckas informuoja, kad susirinkimo metu vyks balsavimas įvairiais klausimais, todėl reikia 

išsirinkti balsų skaičiavimo komisiją. Teiraujasi narių kiek komisijoje turėtų būti asmenų. Kviečia 

narius siūlyti kandidatūras į balsavimo komisiją. 

V. Radžvilas siūlo R. Šiškuvienę. 

E. Vileikis siūlo I. Galkauskienę. 

P. Zaveckas klausia R. Šiškuvienės ir I. Galkauskienės ar jos sutinka būti renkamos į balsavimo 

komisiją. Vienbalsiai pritarta pasiūlytoms kandidatūroms. 

 

P. Zaveckas pristato posėdžio darbotvarkę: 

 

1. Dėl VVG ataskaitos už 2016 metus. 

2. Dėl VVG finansinės ataskaitos už 2016 metus. 

3. Dėl revizinės komisijos ataskaitos už 2016 metus.   

4. Einamieji reikalai. 

 

P. Zaveckas klausia ar bus pasiūlymų ar pakeitimų dėl darbotvarkės. Pasiūlymų nėra. P. Zaveckas 

siūlo balsuoti ir patvirtinti susirinkimo darbotvarkę. Asociacijos nariai vienbalsiai patvirtina 

darbotvarkę. 

 

1. SVARSTYTA Dėl VVG ataskaitos už 2016 metus. 

 

P. Zaveckas pristato VVG ataskaitą už 2016 metus. Informuoja, kad 2016 m. buvo suorganizuoti 5 

valdybos posėdžiai. 
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P. Zaveckas pateikė informaciją, kad Asociacija „Šiaulių rajono vietos veiklos grupė“ dalyvavo Šiaulių 

apskrities regiono organizuotuose susitikimuose, vietos veiklos grupių tinklo ir tarptautiniuose 

renginiuose.  

P. Zaveckas priminė, kad 2015-09-30 Šiaulių rajono VVG parengė Asociacijos “Šiaulių rajono vietos 

veikos grupė“ teritorijos  2015-2023 m.  vietos plėtros strategiją ir pateikė vertinti NMA. Asociacijos 

“Šiaulių rajono vietos veikos grupė“ teritorijos  2015-2023 m.  vietos plėtros strategija įvertinta 97 

balais ir patvirtinta ŽŪM 2016-04-04. 2016-06-10 – pasirašyta paramos sutartis su NMA. 2016-10-19 

– galutinai patikslinta strategija. 

P. Zaveckas informavo, kada buvo patvirtintos vietos plėtros strategijų ir vietos projektų, 

įgyvendinimo bendruomenių inicijuotos vietos plėtros būdu, administravimo taisyklės ir jų pakeitimai. 

P. Zaveckas informavo, kad vakar dalyvavo Lietuvos VVGT posėdyje, Raseiniuose, kuriame buvo 

kalbama, apie Vietos projektų administravimo taisykles ir socialinio verslo gaires, diskutuota dėl 

VVGT vizito į LR Seimo  Kaimo reikalų komitetą. 

P. Zaveckas teiraujasi, ar yra klausimų. 

Klausimų nėra. 

P. Zaveckas dėkoja už dėmesį. 

P. Zaveckas kviečia balsuoti ir pritarti Asociacijos „Šiaulių rajono vietos veiklos grupė“ ataskaitai už 

2016 metus. 

 

BALSUOJAMA: „už“ – 31 narys. 

                             „prieš“ – nėra; 

                             „susilaikė“ – nėra. 

 

P. Zaveckas nedalyvavo balsavime. 

 

NUTARTA pritarti Asociacijos „Šiaulių rajono vietos veiklos grupė“ ataskaitai už 2016 

metus. 

 

Į susirinkimą ateina Danutė Rupšienė 

Susirinkime dalyvauja 33 nariai. Kvorumas yra. 

 

 

2. SVARSTYTA Dėl VVG finansinės ataskaitos už 2016 metus. 

 

P. Zaveckas kviečia Šiaulių r. VVG finansininkę K. Burke – Žilinskienę pristatyti finansinę ataskaitą 

už 2016 metus. 

K. Burke – Žilinskienė pristato finansinę ataskaitą (dokumentas pridedamas). 

K. Burke – Žilinskienė klausia, ar nariai turi klausimų. 

Nariai klausimų neturi. 

P. Zaveckas kviečia balsuoti ar patvirtinti finansinę ataskaitą už 2016 metus. 

 

BALSUOJAMA: „už“ – 32 nariai. 

                             „prieš“ – nėra; 

                             „susilaikė“ – nėra. 

 

K. Burke – Žilinskienė nedalyvavo balsavime. 

 

NUTARTA patvirtinti finansinę ataskaitą už 2016 metus. 

 

P. Zaveckas informuoja, kad yra du asociacijos VVG nariai, kurie nėra sumokėję nario mokesčio už 

2016 metus. 

V. Meižienė prašo paviešinti, kurie nariai yra nesumokėję. 
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P. Zaveckas informuoja, kad Ginkūnų seniūnijos bendruomenė ir Asociacija „Šiaulių rajono 

šeimynėlė“ bei 

 artimiausiame VVG valdybos posėdyje svarstys apie jų išbraukimo iš VVG narių sąrašo. 

 

3. SVARSTYTA Dėl revizinės komisijos ataskaitos už 2016 metus. 

 

P. Zaveckas pakvietė E. Rimeikienę  perskaityti revizinės komisijos ataskaitą. 

E. Rimeikienė pristatė ataskaitą (dokumentas pridedamas). 

 

Į susirinkimą ateina Ingrida Volosova 

Susirinkime dalyvauja 34 nariai. Kvorumas yra. 

 

P. Zaveckas klausia, ar nariai turi klausimų. 

P. Zaveckas kviečia balsuoti ar patvirtinti revizoriaus ataskaitą už 2016 metus. 

 

 

BALSUOJAMA: „už“ – 34 nariai (vienbalsiai). 

                             „prieš“ – nėra; 

                             „susilaikė“ – nėra. 

 

NUTARTA patvirtinti revizoriaus ataskaitą už 2016 metus. 

 

 

4. SVARSTYTA Einamieji reikalai. 
 

P. Zaveckas informuoja, kad susirinkime nori pasisakyti Šiaulių rajono savivaldybės Socialinių 

paslaugų centro direktorė Rasa Sabaliauskienė. Ji pristatė įgyvendinamą projektą „Integrali pagalba į 

namus Šiaulių rajone“. 

R. Sabaliauskienė klausia, ar nariai turi klausimų. Taip pat informuoja, kad įstaigai yra reikalinga 

bendrosios praktikos slaugytojas. 

 

P. Zaveckas teiraujasi ar yra dar norinčių pasisakyti. 

V. Motiejūnas pasisako, kaip bendruomenės atstovas. Jis atkreipė dėmesį, kad tik nuo mūsų iniciatyvų 

ir savivaldybės pagalbos, bus tinkamai įgyvendinama Šiaulių rajono vietos veiklos grupės 2015-2023 

metų parengta strategija. Praeitame etape 2007- 2013 metų laikotarpyje buvo įgyvendinta daug 

sėkmingų projektų. Labai svarbu turėti savivaldybės palaikymą, bet priimtuose sprendimuose to 

nesimato. Akcentavo, kad priimtas viešojo transporto sumažinimo klausimas veikia neigiamai. 

Žmonės neturi galimybės savaitgaliais nuvykti į darbą. Bendruomenės rengdamos verslo projektus bus 

priverstos tapti ūkiniais subjektais, turės mokėti turto mokestį.  

A. Grubliauskis sutinka, kad autobusų maršrutų mažinimas yra nenaudingas. Šiuo klausimu buvo 

tartasi su seniūnaičiais, bendruomenėmis, seniūnais. Pavežėjimo funkcija yra svarbi ir reikalinga, bet ji 

yra nuostolinga. Visų seniūnijų išlaikymas tiek pat kainuoja, kaip ir pavežėjimas. Reikia spręsti šią 

problemą.  

A. Mačiulis replikavo, kad visos bendruomenės, senūnaičiai, seniūnai buvo apklausiami rengiant 

rajone transporto mažinimo klausimą. Vieną žmogų vežti autobusu yra prabanga, paskui bus sakoma, 

kad kur dingsta pinigai. 

V. Meižienė teigia, kad šiuo klausimu buvo diskutuojama su seniūnaičiais, bendruomenės nariais. Šiuo 

metu yra svarbesnių problemų, tačiau šią problemą galima išspręsti imant pavyzdį iš Latvijos 

gyventojų, kurie kooperuojasi, kad galėtų nuvykti į miestą.  

D. Ramančionis pritaria, kad yra daug problemų. Seniūnaičiai spręsdami iškilusias nėra objektyvūs – 

jiems įtaką daro seniūnai. Jis mano, kad bendruomenių aktyvumas yra žemas. 

R. Meinoriūtė džiaugiasi, kad pavyko išspręsti problemą dėl didesnio autobuso.  
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E. Rimeikienė, kuri yra komisijos narė, teigia, kad autobusų tvarkaraščiai nėra galutiniai – juos bus 

galima koreguoti. 

P. Zaveckas klausia, ar nariai turi klausimų. 

Nariai daugiau klausimų neturi. 

P. Zaveckas dėkoja nariams už dalyvavimą. 

Susirinkimas baigtas. 

 

 PRIDEDAMA: 

1. VVG finansinė ataskaita už 2016 metus. 

2. Revizinės komisijos ataskaita. 

 

 

 

Pirmininkas    Povilas Zaveckas 

 

 

Sekretorė    Akvilė Petrulaitytė 

 


